
                                                            1  /  2 

 

     
       

ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  

 dňa 19. novembra 2013 

 

Stretnutie členov klubu zahájil o 18:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 
Katona, privítal prítomných členov klubu a, hostí.  
 
Prítomní boli 7 členovia klubu z celkového počtu 16 a 3 hostia. Prezenčná listina bude pripojená 

k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

 

1., Zahájenie 18.00 hod 
2., List guvernérky  
3., Diskusia  
4., Bowling 
5., Záver 
 

Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu, hostí na pravidelnom  stretnutí klubu v Bowling 
klube 300. 
Ad 2.  
Gabriel Katona informoval členov klubu o zorganizovaní zbierky pre podporu Filipín. Rozhodnutie 
klubu je zbierku nepodporiť. 
Ad 3. 
Gabriel Katona poďakoval všetkým členom, ktorý sa zúčastnili brigády na basketbalovom ihrisku 
v sobotu 16.11.2013.  Na brigáde sa zúčastnili členovia Jozef Zemaník, Ladislav Udvaros, Tomáš 
Lang, Gabriel Katona, Jozef Miklovič, Jozef Ivan a Ľudovít Lebó. Ihrisko sme vyčistili, brigáda trvala od 
14-tej do 17-tej hodiny.  
Tomáš Lang informoval o svojej návšteve vo vydavateľstve Castrum Novum. V novinách vyjde článok 
o našich projektoch Vestičky pre škôlkarov a Basketbalové ihrisko. 
Gabriel Katona informoval o možných  termínoch na prenájom stánku na Vianočných truhoch. Dostali 
sme termin 6 – 7.12.2013 a 13-14.2013. O termíne rozhodne klub na najbližšom stretnutí. 
Ernest Botka – navrhol klubu charitatívnu zbierku potravinových balíčkov. Klub sa s návrhom bude 
zaoberať na ďalších stretnutiach. 
Gabriel Katona – navrhol vytvoriť fond (štipendium) pre nadaných študentov zo sociálne slabších 
rodín. Klub sa rozhodol návrh rozpracovať a znovu prejednať na ďalšom klubovom stretnutí. 
Ad. 4. 
Bowling- tréning na turnaj.... 
Ad.5. 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval členom klubu a  hosťom za účasť a o 20:30 ukončil 
stretnutie.  Nasledujúce stretnutie sa koná 25.11.2013 v hoteli Korzo. 
 
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
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Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             


